

CREDIT SHIELD

Credit Shield protection gives you the option to have the outstanding balance on your Credit Card waived in case of some unforeseen circumstances of loss of life due to any cause and permanent disability. Ajman Bank also offers the benefit of involuntary loss of employment and Critical illness cover along with the basic death and disability cover. The cover for the first two months will be free for the customers and it will be chargeable going forward.

CONVENIENT PAYMENT OPTION:

Once you enroll for Credit Shield, your subscription will be automatically renewed for a monthly fee of 0.99% + VAT of your monthly outstanding balance. The fee will be conveniently billed through your Credit Card. This amount will be reflected in your monthly Credit Card statement.

THE BENEFITS UNDER THE PRODUCT:

1. Death due to any cause (death) and permanent total disability (PTD)

In the event of the death or the Permanent Total Disablement of a cardholder due to injury or illness arising out of a cause not specifically excluded under this policy (the "Policy") after the commencement date of the Policy and during the Policy period, the Takaful Provider shall indemnify Ajman Bank the actual outstanding amount, including accrued profit, as of the date of the event, subject to a maximum of AED 100,000 per cardholder.

2. Critical illness

In the event a cardholder is diagnosed with one or more of the critical illnesses covered after the commencement date of the Policy and during the Policy period, the Takaful Provider shall indemnify Ajman Bank the actual outstanding amount including accrued profit as at the date of event subject to a maximum of 120% of the credit limit and subject to an overall cap of AED 100,000 per cardholder. Critical illness covered under this section are heart attack, stroke, kidney failure, coronary artery bypass surgery, cancer, major organ transplant and multiple sclerosis.

3. Involuntary loss of employment (ILOE)

In the event of involuntary unemployment of a cardholder after the commencement date of the Policy and during the Policy period, the Takaful Provider shall indemnify Ajman Bank 10% of the actual outstanding amount as on the date of notice of termination served to the cardholder, subject to a maximum of AED 4,000 per month, subject to a maximum of 12 months, i.e. AED 48,000 in all per cardholder.

4. Purchase protection

In the event a covered purchase is stolen or damaged after the commencement date of the Policy and during the Policy period, the Takaful Provider shall pay the amount of the covered purchase indicated on the eligible account; or the actual cost to repair or replace the covered purchase with an item of like kind and quality.

5. Extended warranty

To indemnify the cardholders, for items purchased anywhere in the world using your Credit Card, if the items would have been subject to a claim under the original manufacturer's warranty if the loss had occurred within the manufacturer's original warranty period, the period of this coverage will be double the manufacturer's warranty period, but not exceeding 24 months from the original date of purchase.

6. Secure wallet

In the event that the cardholder's wallet is lost or stolen anywhere in the world, the Takaful Provider will indemnify any loss other than those specifically excluded as a result of misuse of the Credit Card(s) issued within UAE in the wallet by any unauthorized person subject to a maximum of AED 10,000 during the Policy period. However, only losses incurred within 48 hours prior to the time the wallet is reported lost or stolen will be covered.

7. Credit card travel accident

In the event of any emergency medical expenses incurred during a covered trip, the Takaful Provider will indemnify the cardholder for these expenses.

الدرع الائتماني

يملك برنامج حماية الدرع الائتماني خيار التنازل عن سداد الرصيد المستحق على بطاقة الائتمان الخاصة بك في حالة حدوث بعض الظروف غير المتوقعة مثل الوفاة لأي سبب أو العجز الكلي الدائم. يقدم مصرف عجمان أيضاً ميزة التأمين ضد التعطل عن العمل غير الطوعي وتغطية الأمراض الخطيرة بالإضافة إلى التغطية الأساسية في حالة الوفاة والعجز. ستكون التغطية الشهرين الأولين مجانية للعملاء وستصبح مدفوعة لاحقاً

خيار سداد مريح:

بمجرد اشتراكك في برنامج الدرع الائتماني، سيتم تجديد اشتراكك تلقائياً مقابل رسوم شهري يبلغ 0.99% + ضريبة القيمة المضافة من الرصيد المستحق الشهري على بطاقتك. سيتم خصم الرسوم بشكل مريح عبر بطاقة الائتمان الخاصة بك، ستعكس هذه القيمة في كشف حساب بطاقتك الائتمانية الشهري

مزايا المنتج:

1. الوفاة لأي سبب (الوفاة) والعجز الكلي الدائم:

في حالة وفاة حامل البطاقة أو إصابته بالعجز الكلي الدائم بسبب إصابة أو مرض ينشأ عن سبب غير مستبعد على وجه التحديد بموجب هذه البوليصة ("البوليصة") بعد تاريخ بدء سريان البوليصة وخلال فترة التأمين، تلتزم شركة التكافل بالمبلغ المستحق الفعلي، بما في ذلك الأرباح المستتقة اعتباراً من تاريخ الحدث، بحد أقصى 100,000 درهم لكل حامل بطاقة

2. الأمراض الخطيرة:

في حالة تشخيص إصابة حامل البطاقة بواحد أو أكثر من الأمراض الخطيرة المشمولة بعد تاريخ بدء سريان بوليصة التأمين وخلال فترة سريان البوليصة، تلتزم شركة التكافل بتعويض مصرف عجمان بالمبلغ المستحق الفعلي بما في ذلك الأرباح المستتقة اعتباراً من تاريخ الحدث، بحد أقصى 120% من حد الائتمان وبحد إجمالي قدره 100,000 درهم لكل حامل بطاقة. تشمل الأمراض الخطيرة المشمولة بموجب هذا القسم النوبة القلبية والسكتة الدماغية وفشل الكلى وجراحة الشريان التاجي والسرطان وزرع الأعضاء الرئيسية والتصلب المتعدد.

3. التأمين ضد التعطل عن العمل غير الطوعي:

في حالة التعطل عن العمل بشكل غير طوعي لحامل البطاقة بعد تاريخ بدء سريان بوليصة التأمين وخلال فترة سريان البوليصة، تلتزم شركة التكافل بتعويض مصرف عجمان بنسبة 10% من المبلغ المستحق الفعلي كما في تاريخ إخطار إنهاء الخدمة المقدم إلى حامل البطاقة، بحد أقصى 4,000 درهم شهرياً، وبحد أقصى 12 شهراً، أي ما يعادل 48,000 درهم إجمالاً لكل حامل بطاقة

4. حماية المشتريات:

في حالة سرقة عملية شراء مغطاة أو تلفها بعد تاريخ بدء سريان بوليصة التأمين وخلال فترة سريان البوليصة، ستدفع شركة التكافل مبلغ عملية الشراء المغطاة المشار إليه في الحساب المؤهل، أو تتحمل تكلفة إصلاح أو استبدال عملية الشراء المغطاة بسلعة من نفس النوع والجودة

5. الضمان الممدد:

تعويض حاملي البطاقات عن السلع التي يتم شراؤها في أي مكان في العالم باستخدام بطاقة الائتمان الخاصة بهم، وذلك إذا كانت السلع ستخضع للمطالبية بموجب ضمان الشركة المصنعة الأصلي في حالة حدوث الخسارة خلال فترة ضمان الشركة المصنعة الأصلية، فإن فترة هذه التغطية ستكون ضعف فترة ضمان الشركة المصنعة، ولكن لا تتجاوز 24 شهراً من تاريخ الشراء الأصلي

6. محفظة آمنة:

في حالة فقدان أو سرقة محفظة حامل البطاقة في أي مكان في العالم، ستعوض شركة التكافل أي خسارة أخرى بخلاف تلك المستبعدة على وجه التحديد نتيجة إساءة استخدام بطاقة (بطاقات) الائتمان الصادرة داخل الإمارات العربية المتحدة في المحفظة من قبل أي شخص غير مصرح له بحد أقصى 10,000 درهم خلال فترة سريان البوليصة، ومع ذلك، لن يتم تعويض سوى الخسائر التي تكبدتها خلال 48 ساعة فقط قبل الإبلاغ عن فقدان المحفظة أو سرقتها

7. تأمين حوادث السفر بطاقة الائتمان:

في حالة تكبد أي مصاريف طبية طارئة خلال رحلة مغطاة، ستعوض شركة التكافل حامل البطاقة عن هذه المصاريف